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La Penya 
impulsa una 
campanya de 
mecenatge 
per finançar el 
bàsquet base

  FIATC JOVENTUT                    P. 16

Voluntaris Badalona deixarà de 
participar als actes municipals

Foto: PPC

“Espero tenir la confiança 
de Badalona el 27-S”
Parlem amb Garcia Albiol sobre les eleccions del 27-S i sobre Badalona

Foto: Bernat López
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“Tard o d’hora, si els veïns volen, 
tornaré a ser alcalde de Badalona”
Parlem amb l’exalcalde i candidat del PP al Parlament, X. Garcia Albiol, sobre Catalunya i Badalona
Garcia Albiol volia ser el candidat ca-
talà del PP? 
Jo volia ser alcalde de Badalona i els 
veïns em van fer confiança. Com he estat a 
l’oposició i els companys m’han demanat 
que assumeixi la responsabilitat de ser el 
candidat a la Generalitat, per a mi és un 

honor. Però no significa que deixi el meu 
compromís a la ciutat.

Si hagués aconseguit l’alcaldia a Ba-
dalona, hauria acceptat?
És un escenari que no s’ha produït. Si ha-
gués seguit, ho hagués intentat fer compa-

tible, però no s’ha produït. 

Qui li va proposar? 
Alícia Sánchez Camacho em proposa al 
comitè executiu, i també vaig rebre el re-
colzament de la direcció nacional.

Aquest mes d’agost ha estat visitant 
diferents municipis catalans per ex-
plicar el seu projecte. Ha tingut bo-
nes sensacions?
Estic notant moltes receptivitat de les per-
sones de les quatre províncies. Estic molt 
esperançat en convertir el nostre projecte 
en el principal referent per a tots aquells 
que se sentin catalans i espanyols.

I quan ha marxat fora de Catalunya?
També, a Madrid i altres indrets l’acceptació 
és bona. Però el què importa és Catalunya.

Quins resultats espera?
Espero convertir el PP en el principal re-
ferent no independentista al Parlament. 
És impossible poder avaluar a nivell 
d’enquestes la nostra evolució. Veiem 

tendència a l’alça, però no podem parlar 
de xifres quan tindrem un Parlament més 
repartit i fragmentat.

Creu que pot extrapolar el vot que a 
Badalona ha aconseguit més enllà de 
la marca PP a les parlamentàries?
El projecte que represento va més enllà de 
sigles i ideologies. Pretén que totes aque-
lles persones que no se senten indepen-
dentistes i volen continuar formant part de 
Catalunya i Espanya es vegin identificades. 
Deixar de banda ideologies, que és el que 
vaig fer a Badalona i em va permetre guan-
yar la confiança dels veïns.

Espera que Badalona el recolzi?
Cada elecció és diferent, però espero tenir 
la confiança majoritària dels veïns de Ba-
dalona per primer cop en unes autonòmi-
ques.
Aquests dies ha posat sobre la taula 
l’opció d’un govern format per PP, C’s 
i PSC. Però per poder sumar més que 
els partits favorables a la indepen-
dència o el dret a decidir, haurien de 

  “Si hagués 
sortit alcalde, ho 
hauria intentat fer 
compatible” 

  “L’objectiu és 
convertir el PP 
en el referent no 
independentista al 
Parlament”

  “Vull tenir a 
Ciutadans i al PSC 
com a companys 
de viatge”

  “El govern ha 
deixat que la ciutat 
es deteriori en un 
temps rècord”

  “És a mi a qui 
han de preguntar 
pels problemes de 
la ciutat”

  “Les grades 
estaven lligades i el 
president del BDN 
ho pot confirmar” 

mobilitzar molt votant. Creu que és 
una opció real? 
Aquells que no volem trencar amb Espan-
ya estem obligats, el dia 28, a seure en una 
taula i buscar un acord de mínims perquè 
ningú pugui exercir accions per intentar 
separar Catalunya. PP, PSC i Ciutadans. 
El PSC juga a una ambigüitat, Iceta ja ha 
dit que no vol seure amb nosaltres ni amb 
Ciutadans, però espero que reflexioni. Si 
existeix la possibilitat d’un govern alter-
natiu, perfecte. Si no, que almenys hi hagi 
uns mínims per evitar trencar amb Espan-
ya. Vull tenir com a companys de viatge a 
Ciutadans i, si es pot, al PSC.

L’opció de la coalició la duria a terme 
tot i no ser llistes més votades. Quina 
seria la diferència amb el que va pas-
sar a Badalona al maig?
Defenso que ha de governar la llista més 
votada. Però a Catalunya es donen circum-
stàncies excepcionals, i és que hi ha una 
candidatura que, si guanya, vol iniciar un 

procés de trencament de Catalunya amb la 
resta d’Espanya. Calen mesures igualment 
excepcionals.  

La reforma exprés del Tribunal Cons-
titucional és una mesura excepcio-
nal? S’ha qüestiona molt.
Segurament es podria haver fet un any 
abans, però també és cert que fa pocs 
mesos de la creació d’aquesta candidatu-
ra de dos partits que vol declarar la inde-
pendència. Es legisla quan es creu més 
oportú. En qualsevol cas, les institucions 
que respectin les sentències, no tenen que 
témer res. 

Creu que ha endurit el discurs que 
fins ara adoptava Alícia Sánchez Ca-
macho?
En absolut. Crec que defensem el mateix, 
cadascú a la seva manera. Volem presen-
tar un projecte atractiu. El nostre princi-
pal objectiu és evitar separar Catalunya 
d’Espanya, no crec que sigui un planteja-

ment dur.
Fa uns dies, Dolors Sabater explicava 
que li ha enviat una carta perquè ex-
pliqui la relació de l’Ajuntament amb 
la trama Púnica. Li ha respost?
No hi ha cap relació. Abans que esclatés 
tot aquest cas, em vaig reunir amb una 
empresa francesa, com em vaig reunir 
amb set o vuit de les principals multina-
cionals espanyoles que també tenen àrea 
de negoci de l’estalvi energètic. Aquesta 
empresa francesa ens va deixar la seva 
proposta, i els hi vam dir que els avisaríem 
si convocàvem el concurs però finalment 
no ho vam fer perquè no estava dins de les 
nostres prioritats d’aquell moment. 

Quina seria la primera mesura de 
Garcia Albiol com a hipotètic presi-
dent de la Generalitat?
De reducció de despesa però amb una cà-
rrega de simbolisme important: suprimiria 
els òrgans que ha creat l’actual govern per 
aixecar una estructura d’estat i aprimaria 

la neteja, grades Badalona...
Les grades estaven lligades i amb partida 
econòmica, i el president del Badalona ho 
pot confirmar. Però la incapacitat de gestió 
del nou govern es manifesta en aquest as-
pecte i en altres aspectes que han portat a 
que la ciutat, en un temps rècord, estigui 
deteriorada com feia molts anys que no 
passava.

En un període de temps tan curt tot 
es pot produir un canvi tan brusc 
com que el que vostè pinta?
Han estat capaços de destruir en un temps 
rècord tot el que havíem aconseguit i que 
era aplaudit pels veïns. Al final el que 
importa és el que pensen els ciutadans, 
i la percepció que nosaltres tenim és que 
s’està empobrint la ciutat en serveis bàsics 
a marxes forçades.

L’alcaldessa s’està reunint amb els 
candidats al 27S. Ha parlat amb vos-
tè?
M’ha enviat una carta però l’alcaldessa 
hauria de deixar-se de tantes reunions de 
poses i fotografies i hauria de començar a 
preocupar-se pels barris.

Es trobaran?
No necessito reunir-me perquè m’expliqui 
els problemes, perquè els conec millor. 
Potser ha de ser ella la que em pregunti a 
mi sobre la realitat i necessitats de Badalo-
na. La fotografia amb mi no la tindrà.

Aquestes setmanes hem vist com a 
Badalona els encarregats de tras-
lladar el missatge del PP són altres 
membres del seu equip. Això serà la 
tònica general o tornarà a agafar les 
regnes a partir del 27S?
Crec que podem repartir papers en el grup. 
Tenim portaveu nou i tenim capacitat. Jo 
seguiré al front en el meu compromís, i 
tard o d’hora, si els veïns volen, tornaré a 
ser alcalde.

Llegeix l’entrevista completa a la 
nostra web: www.diaridebadalona.
com

l’aparell polític de Convergència, segu-
rament començant per TV3. Reduiria a la 
meitat el nombre de canals.

S’esperava deixar de ser alcalde? 
No. Estava convençut que una part molt 
important de veïns em donarien suport, 
com així va estar, però vaig perdre l’alcaldia 
als despatxos.

Li va perjudicar més el ‘Netejant Ba-
dalona’ o l’afer de l’Estaca? 
El tema de l’Estaca era evitable, va ser un 
excés de cel. I el ‘Netejant Badalona’, em 
sento orgullós de voler defensar la ciutat 
de delinqüència i incivisme. Sé que se li 
va donar una interpretació diferent par part 
d’alguns, però em sento molt orgullós de 
la tasca que vaig fer.

Dolors Sabater i el nou govern l’han 
acusat a vostè i al PP de deixar certes 
qüestions sense lligar per entorpir la 
seva entrada, com ara disminució de 

Foto: PPCFoto: PPC
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Voluntaris Badalona decideix desvincular-se 
dels actes organitzats per l’Ajuntament

  El govern 
local prescindeix 
de la figura de 
coordinador lligada 
al Consistori

  El col·lectiu 
assegura no poder 
funcionar sense 
coordinador

  Ambdues parts 
estan disposades 
a seguir dialogant

Voluntaris Badalona, el col·lectiu groc de 
voluntaris present a bona part de la vida 
d’oci, civil i social de la ciutat, ha decidit 
desvincular-se de l’Ajuntament i deixar 
de col·laborar en els actes municipals, 
com poden ser la Cavalcada de Reis o la 
Rua de Carnestoltes. Així ho ha decidit 
la seva assemblea per unanimitat, amb 
un total de 171 vots favorables, que sí 
vol mantenir-se com a entitat i continuar 
treballant en els esdeveniments de caire 
social: bancs d’aliments, les visites a re-
sidències o activitats a Can Ruti. 

Supressió de la figura de coordina-
dor lligat al Consistori
Tot plegat deriva de la decisió del nou 
govern local de prescindir de la figura del 
coordinador de Voluntaris, càrrec ocupat 
per Joan Escalada, que fins ara formava 
part de l’estructura d’assessors de con-
fiança de l’Ajuntament amb un sou que 
permetia a l’entitat disposar d’una persona 
que treballés per a l’organització a temps 
complet. El nou govern va repartir els 27 
càrrecs de confiança que la llei li permet 
amb el cartipàs sense guardar un d’ells per 
a Voluntaris, fet que ha encès els ànims del 
col·lectiu i l’ha dut a prendre una “mesura 

de força”. Durant una reunió, la setmana 
passada, l’alcaldessa Dolors Sabater va 
transmetre als Voluntaris que volia canviar 
el model de l’entitat per tal que tingués 

amb l’Ajuntament una relació semblant 
a la de la resta d’associacions, sense 
cap persona assalariada dins l’estructura 
municipal. Des de l’entitat asseguren que 

no es “tanquen en banda” i que estan 
disposats a parlar, però apunten que te-
nir un coordinador a temps complet és 
l’única línia vermella que posen. “Si hem 

L’entitat vota per unanimitat deixar de participar als actes municipals i mantenir les tasques de caire social
de canviar de funcionament, parlem-ne, 
mirem-ho, però no podem treballar com 
fins ara sense algú que ens coordini”. Des 
del col·lectiu agraeixen el suport mostrat 
per part de tots els grups de l’oposició, 
presents a l’assemblea dimarts.

El govern vol seguir dialogant
El govern ha lamentat la decisió de Vo-
luntaris, “des del total respecte a la ple-
na sobirania” que té l’entitat. “Lamentem 
que una decisió d’aquesta transcedèn-
cia s’hagi pres precisament en un mo-
ment en què la junta d’aquesta entitat i 
l’Ajuntament ja havien acordat un calen-
dari de treball amb l’objectiu de trobar 
la millor fórmula de col·laboració entre 
ambdues parts i aconseguir una relació 
més eficient i transparent”, explica la re-
gidora de Participació de l’Ajuntament de 
Badalona, Fátima Taleb, qui ha indicat que 
tenen la voluntat de seguir col·laborant 
amb el col·lectiu i que se segueix treba-
llant per redefinir la relació entre les dues 
parts. Fátima Taleb ha explicat que “la re-
lació de l’Ajuntament amb les entitats de 
la ciutat s’ha de basar en la transparència, 
l’eficiència i la definició clara dels rols de 
cadascuna de les parts”.

Foto: Toni Santiago

La candidatura Catalunya Sí que es Pot 
va desembarcar dimarts a Badalona 
amb el seu cap de llista, Lluís Rabell, 
i el seu número 5, Albano Dante, per 
presentar a la rambla de Floridablanca, 
al barri de Llefià, les dues candidates 
per Badalona i Santa Coloma: Marta 
San José i Ruth Moreta. Davant d’unes 
200 persones, Rabell va fer èmfasi en la 
croada contra el PP per mantenir drets 
i llibertat d’expressió, com a respos-
ta a la notícia sobre la reforma exprés 
del Tribunal Constitucional anunciada 
ahir: “Volen un gendarme exprés per 
segellar la llibertat d’expressió i els 
nostres drets”. Va assegurar que el 27S 

Catalunya Sí que es Pot 
s’obre camí a l’entorn 
de la capital catalana

Després de mesos de constants descensos 
amb els registres més positius en anys, les 
xifres de l’atur jugaven a finals d’aquest 
mes d’agost una important prova de foc 
per comprovar si els treballs temporals 
d’estiu eren o no bona part de l’augment de 
la afiliació laboral. Badalona ha aconseguit 
suportar el primer cop i manté, després del 
mes d’agost, uns nivells de desocupació 
molt similars als de juliol. El nombre total 
d’aturats ha crescut en 12 persones, fins a 
les 18.403, després que el final del mes de 
juny deixés un descens de 328.
La dinàmica general, tant a nivell estatal 
com català, és d’un augment moderat, pel 
que les dades badalonines es trobarien, 
més o menys, dins la tònica d’aquest inici 

El nivell d’atur es 
manté a Badalona 
després de l’agost

de setembre. En comparació amb les dades 
de fa un any, però, l’evolució és positiva. I 
és que el setembre de 2014 va començar 
amb prop d’una setantena d’aturats més a 
la ciutat, i una xifra total de 20.390, 1.987 
més que a dia d’avui.

La contractació cau a l’agost
L’agost de 2015 s’han formalitzat a Cata-
lunya 179.251 contractes de treball, el 
8,8% dels quals són indefinits (15.769) i 
el 91,2%, temporals (163.482). Intermen-
sualment, s’han signat 111.249 contractes 
menys que al juliol (-38,3%), descens ha-
bitual en els mesos d’agost. Gran part del 
descens s’ha concentrat en els contractes 
temporals (98.986 menys; -37,7%;), no 
obstant això, en xifres relatives els inde-
finits cauen amb més intensitat (-43,7%; 
12.263 menys).  En comparació amb un 
any abans, s’ha registrat un increment de la 
contractació del 13,7% (21.601 contractes 
més), que ha estat més intens en el cas de 
la contractació temporal (+14%) que en el 
de la indefinida (+11%). Segons les dades 
acumulades de gener-agost, s’ha forma-
litzat un total d’1.778.680 contractes, un 
12,5% més que el mateix període de 2014 
(197.459 contractes més).

serà l’inici d’una batalla per fer fora de 
Madrid Rajoy i el seu partit, però no es 
va oblidar d’escometre un atac frontal 
contra CDC i el 3%. “Mas haurà de res-
pondre preguntes sobre la corrupció del 
seu partit. Costa molt car aquest 3%”, 
va etzibar, i va recordar que la lluita 
contra la corrupció era un dels temes 
principals del programa de Catalunya 
Sí que es Pot, i el temps els ha acabat 
donant la raó, diu. Albano Dante, per la 
seva banda, va fer diferents referències 
a Xavier Garcia Albiol, a qui veu “molt 
crescut”. “S’convertit en un sheriff. No 
vol que la gent parli”, va manifestar, en 
relació a la reforma del TC. 

L’alcaldessa Dolors Sabater s’ha co-
mençat a reunir aquesta setmana amb 
els caps de llista de les diferents can-
didatures que concorren a les eleccions 
del proper 27 de setembre. Dilluns ho 
va fer amb el candidat de Junts Pel Sí, 
Raül Romeva, i dimarts, amb el de Cata-
lunya Sí que es Pot, Lluís Rabell. Aquest 
divendres, es trobarà amb el número ‘1’ 
de la CUP, Antonio Baños. El govern 
municipal està aprofitant aquestes reu-
nions per transmetre als candidats les 
necessitats de Badalona i posar sobre la 
taula reivindicacions històriques, com 
ara els laterals de la C-31.

El govern 
es troba 
amb els 
candidats 
del 27SFoto: Arxiu
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¿COBRAREMOS LAS PENSIONES EN 
UNA CATALUNYA INDEPENDIENTE?

      EN CATALUNYA TENEMOS...

  - MÁS TRABAJADORES EN ACTIVO
  - SUELDOS MÁS ALTOS
  - Y MENOS PARO

EN CONSECUENCIA, NUESTRAS PENSIONES 
ESTÁN MÁS ASEGURADAS EN UN ESTADO 

INDEPENDIENTE QUE SI PERMANECEMOS EN EL 
ESTADO ESPAÑOL

Las pensiones se pagan con las cotizaciones de 
los trabajadores en activo.
Catalunya tiene menos paro que el resto del Es-
tado.
La Seguridad Social en Catalunya: 24.774 mi-
llones de euros de superávit entre 1995 i 2010.
En el resto del Estado Español, sin Catalunya: 

86.332 millones de euros de déficit en el mismo 
período.
El fondo de pensiones español ha bajado un 
38% en los últimos años.
Por todas estas razones, las pensiones esta-
rán más garantizadas en una Catalunya 
independiente.

¿Por qué estarán garantizadas 
las pensiones en una 
Catalunya independiente?
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Badalona recupera la conferència de la 
Diada que el PP va interrompre fa 4 anys
L’advocat, escriptor i actual president 
d’Òmnium Cultural, Quim Torra, va 
protagonitzar ahir al vespre la xerrada 
institucional sobre ‘El paper de Badalo-
na durant els setges de 1714’ al Museu 
de Badalona. L’acte, que va comptar 
amb l’assistència de l’alcaldessa de Ba-
dalona, Dolors Sabater, i del president 
local d’Òmnium Cultural, Jordi Balles-
teros, suposà la recuperació d’un acte 
institucional que el PP va aturar quan 
va arribar al govern i durant tot el seu 
mandat. 
Aquesta conferència institucional 
s’emmarca dins els actes de celebra-
ció de l’Onze de Setembre i es basa 
en la col·laboració establerta entre 
l’Ajuntament de Badalona i Òmnium 
Cultural durant fa cosa d’una dècada. 
Es tracta d’una xerrada de caire acadè-
mic que recorda fets històrics relatius 
1714. Fruït d’aquesta organització, la 
ciutat va rebre conferenciats com, per 
exemple, el periodista Vicent Sanchis, 
l’escriptora Isabel-Clara Simó i el ca-
tedràtic de Ciència Política de la UPF, 
Ferran Requejo. Òmnium Cultural s’ha 
felicitat per recuperar la conferència i 
ho ha qualificat de gest de “normalitat”. 

La Plana, escenari dels actes com-
memoratius de la Diada 
El proper divendres, 11 de setembre, la 
plaça de La Plana tornarà a omplir-se 
d’activitat política i civil per celebrar la 
Diada Nacional de Catalunya. Com cada 
any, l’Ajuntament ha organitzat diversos 
actes commemoratius i la voluntat del 

govern és que “totes les entitats de Ba-
dalona tinguin el màxim protagonisme”.
La Diada s’iniciarà a dos quarts de 10 
amb el Ball de l’Àliga i acte seguir co-
mençarà l’ofrena floral per part de les 
entitats. Passades les 11, actuaran 
la Coral Betúlia, el Cor de Marina i la 
Societat Coral La Badalonense, que in-

Ajuntament i Òmnium tornen a coorganitzar la xerrada institucional, celebrada ahir

L’alcaldessa de Badalona, Dolors Saba-
ter, va confirmar dilluns que assistirà a la 
manifestació de la Via Lliure organitzada 
a la Meridiana per l’ANC el proper 11 de 
setembre. Ho ha fet durant una trobada 
amb el cap de llista per Barcelona de la 
formació política Junts pel Sí, Raül Ro-
meva, en la que també han estat presents 
diversos regidors de govern i represen-
tants locals d’ERC i CDC. La batllessa 
de Guanyem Badalona argumenta que la 
mobilització “no és cap acte de campan-
ya” i, de fet, assegura que no participarà 
a la campanya electoral ni es posicio-
narà per cap formació política. 

Dolors 
Sabater 
assistirà a la 
Via Lliure de 
la Meridiana

Foto: Arxiu

terpretaran el Cant de la senyera. Serà 
abans de les 12 quan tindrà lloc l’ofrena 
institucional de l’Ajuntament, després 
de la qual es convidarà a totes les en-
titats a apropar-se al monòlit per can-
tar Els segadors amb els representants 
municipals.

Diada Castellera
A partir de les 12, els Castellers de Ba-
dalona realitzaran la primera diada im-
portant a la ciutat després de tornar de 
vacances, i ho faran acompanyar dels 
Castellers d’Esplugues i de Sant Vicenç 
dels Horts.

  L’ofrena 
institucional de la 
Diada tindrà lloc el 
dia 11 a la plaça 
de La Plana, amb 
l’assistència de 
les entitats locals
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Els treballadors de BSA recuperen 
el 5% del sou reduït el 2010
Després d’uns mesos molt convulsos 
a finals de 2014 i principis de 2015, 
sembla que la pau torna a Badalona 
Serveis Assistencials, la societat que 
gestiona l’Hospital Municipal de Bada-
lona, el Sociosanitari el Carme i alguns 
CAPs de la ciutat. Fa més d’un any, el 
Tribunal Suprem va dictar una sentèn-
cia favorable als treballadors de so-
cietats com BSA, que apuntava que la 
retallada del 5% del sou efectuada l’any 
2010 no s’ajustava a dret. Des d’aquell 
moment, l’empresa municipal ha de 
retornar als seus treballadors un total 
de 7 milions d’euros en salari retallat 
des de la reducció, a més de reflectir la 
recuperació del 5% en les nòmines de 
la plantilla.

Pagament d’un milió més del deute 
El retorn dels 7 milions s’ha anat pro-
duint de forma gradual durant el darrer 
any. Abans del canvi de govern, BSA ja 
havia tornat als treballadors prop de 3 
milions, tal i com l’anterior Ajuntament 
havia compromès. Aquest estiu s’ha 
ingressat un milió més, i els propers 
dies empresa i representants sindicals 
es reuniran per periodificar el pagament 

dels 3 milions restants. Un altre dels 
progressos importants i que la plantilla 
i el comitè d’empresa més fortament han 
reclamat durant el darrer any és la recu-
peració del 5% del sou, quelcom que, 
a principis d’any, semblava inviable. En 
un consell d’administració extraordinari, 
el passat 31 de juliol, es va decidir apli-
car el nou conveni col·lectiu, gràcies al 

qual les nòmines tornen a comptar amb 
aquest 5% i amb els endarreriments que 
no s’havien ingressat des del maig.
La presidenta del Comitè d’Empresa, 
Rosa Maria Famadas, afirma que 
es mostren satisfets amb el “grau 
d’implicació del nou govern” i que es-
peren poder deixar lligat aviat el retorn 
dels 3 darrers milions de deute.

També s’ha ingressat un milió més del deute acumulat des de 2010

Protesta de treballadors de BSA pel 5%L’exalcalde i alcaldable del PSC a les 
darreres eleccions, Jordi Serra, ha 
renunciat a l’acta de regidor durant 
aquest mes d’agost i tanca així la 
seva etapa política a l’Ajuntament de 
Badalona després de més d’una dè-
cada. Així ho va anunciar a principis 
d’agost, sense fer gaire soroll, a través 
del seu compte de Twitter: “Avui deixo 
l’ Ajuntament. És un honor haver estat 
alcalde de Badalona, però per a mi ara 
és temps de nous projectes”.

L’exalcalde Jordi Serra 
deixa l’Ajuntament i 
marxa a l’AMB

Aquests primers dies de setembre, 
Jordi Serra ja s’ha involucrat en 
aquests “nous projectes”. I és que 
l’exalcalde serà el cap de gabinet del 
vicepresident executiu de l’Àrea Me-
tropolitana de Barcelona, l’alcalde de 
Cornellà, el socialista Antonio Bal-
món.
Els resultats del partit a les munici-
pals, els pitjors del PSC, han obligat 
a l’agrupació i la direcció a una re-
flexió interna i, en el cas particular de 
Serra, a deixar el lideratge socialista 
per a deixar pas a un canvi natural i 
de renovació de la seva cara visible. 
El cert és que s’esperava la seva di-
missió després dels comicis, però 
l’exalcalde va esperar a fer-ho després 
de la formació del nou ajuntament i a 
la finalització del curs polític.
En qualsevol cas, sí es podia albirar 
el relleu al capdavant del partit des-
prés que la direcció apartés Serra de 
qualsevol càrrec al grup municipal. El 
substitut al capdavant del partit ja és 
Àlex Pastor. Teresa González, número 
‘5’ de la llista, passarà a ocupar el lloc 
vacant al Ple. El grup espera poder fer 
efectiu el relleu a finals de setembre.
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La calor i l’absència de 
pluges han fet proliferar 
les paneroles aquest estiu
Una de les plagues que desperten més queixes 
durant l’estiu és la de les paneroles, que en algu-
nes zones de la ciutat proliferen i semblen quasi 
omnipresents. Enguany, les queixes dels veïns 
han estat inclús per sobre de temporades ante-
riors, i amb raó. Badalona ha viscut uns mesos 
estivals on la plaga de paneroles, com a altres 
municipis, ha estat accentuada i extraordinària. 
La regidoria de Salut explica que les altes tempe-
ratures registrades des dels primers dies de juny i 
l’absència de pluges fins a finals del mes d’agost 
han provocat que la plaga d’aquest insecte hagi 
estat més notòria del que és habitual. El titular 
de Salut, Francesc Ribot, afirma que han rebut 
moltes queixes de diferents zones del municipi i 
que totes les reclamacions s’han anat atenent de 
forma constant, el que ha suposat un increment 
del 14% en el nombre d’intervencions i fumi-
gacions contra la plaga. El mètode més habitual 

utilitzat per tractar les paneroles és la utilització 
i aplicació d’un gel, una mena de fumigador, als 
embornals i claveguerams dels carrers afectats. Es 
tracta d’una substància que s’enganxa a l’insecte i 
que va transmeten les seves propietats a la resta 
de la colònia amb el contacte d’una panerola amb 
la resta.

El petit comerç llançará 
una única targeta per 
fidelitzar els seus clients

Els botiguers de Badalona comencen el nou curs 
amb molta energies i nous projectes en ment. La 
Federació d’Associacions de Comerciants està pre-
parant una iniciativa per fidelitzar la seva clientela 
i fomentar una única marca de comerç a nivell de 
Badalona. Es tracta d’una targeta de clients perso-
nalitzada que funcionarà amb software lliure i que 
en cap cas estarà vinculada a una entitat financera 
o funcionarà com a targeta de crèdit. A través d’ella, 
els ciutadans aniran acumulant punts i euros vir-
tuals que podran bescanviar per ofertes. Cada bo-
tiga podrà engegar les seves pròpies promocions i, 
a banda, la Federació, com a entitat capital de tot el 
projecte, també durà a terme les seves.
La iniciativa anirà acompanyada de la informatit-
zació del petit comerç, ja que cada botiga adherida 
tindrà el seu propi lector de targetes i un aparell a on 
introduir les dades. Això farà que totes les botigues 
de la ciutat que hi participin estaran incloses dins 
d’una mateixa base de dades, on també hi hauran 
les dels clients. Tot plegat, explica el president dels 

comerciants, Joanquín Nocete, permetrà treballar 
en xarxa, optimitzar recursos entre associacions i 
tenir més informació dels clients per tal d’engegar 
campanyes segmentades, poder enviar correus i 
ofertes especials. La informatització estarà recolzada 
per una pàgina web que donarà cobertura a tota la 
campanya, botigues i associacions, i a través de la 
qual es podran fer consultes i obtenir informació dels 
comerciants i d’estadístiques de compra. Nocete ex-
plica que el projecte s’anirà posant en marxa durant 
els propers mesos, atès que es tracta d’una iniciativa 
molt lenta i complicada d’engegar, degut a la neces-
sitat d’informatització. L’empenta inicial suposarà uns 
30.000 euros, i els comerços que s’associïn hauran 
de desembutxacar 100 euros per pagar el lector de 
targetes, exclusivament. El president considera que 
es tracta d’una idea primordial per rellançar el petit 
comerç i fer una marca pròpia que identifiqui les bo-
tigues de la ciutat. Des del govern local veuen la ini-
ciativa amb bons ulls i s’han compromès a finançar 
amb 8.000 euros la posada en marxa.

Una edició de botigues al carrer al barri de Bufalà

La passada setmana van començar els treballs de mi-
llora de la urbanització de la plaça de la Constitució 
i del carrer de Sant Felip i de Rosés, en el seu tram 
comprés entre el carrer de Sant Josep i de Rosés i el 

Badalona millora alguns 
punts del nucli històric de 
Dalt la Vila carrer de Pujol. Amb aquesta actuació es vol con-

dicionar uns espais públics del nucli històric de 
Dalt de la Vila que es troben malmesos i presenten 
greus deficiències. Està previst que les obres es-
tiguin acabades abans del 10 de setembre i la in-
versió és de 29.275 euros. Les obres a la plaça de 
la Constitució consistiran en rejuntar la vorada del 
paviment formada per llambordins granítics. També 
es substituiran els bancs públics, unificant-los amb 
el mateix model que s’ha col·locat a la plaça de Pau 
Casals. Al carrer de Sant Felip i de Rosés es substi-
tuirà el paviment de sauló, que en alguns punts pre-
senta greus deficiències, per un altre de sauló com-
pactat que redueix els problemes d’erosió i facilita 
el seu manteniment. Engestur posarà a disposició 
dels veïns amb gual 20 places d’estacionament a 
l’aparcament de la plaça de Manuel Valls.
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La remodelació de la Riera 
d’en Matamoros i els seus 
carrers clourà a l’octubre

Les obres de reurbanització del carrer de la 
Riera d’en Matamoros, ubicat al barri del Cen-
tre, entre els carrers de Francesc Layret i Santa 
Madrona estaran totalment acabades el proper 
mes d’octubre. Els treballs també impliquen la 
reurbanització dels carrers de Madoz, Llibertat, 
Rivero, Santiago Rusiñol, Francesc Planas i Ca-
sals i Santa Maria, en el tram d’aquestes vies que 
va des de la Riera d’en Matamoros fins al carrer 
d’en Prim. El cost dels treballs és de 680.521,41 
euros. L’obra és una actuació conjunta entre 
l’Àrea Metropolitana de Barcelona i l’Ajuntament 
de Badalona. L’objectiu de les obres és millorar 
l’accessibilitat a tots aquests carrers, així com els 
paviments, el clavegueram, l’enllumenat públic i 

el mobiliari urbà. A més d’ampliar les voreres a 
tots els carrers, la calçada i la vorera s’han deixat 
al mateix nivell en la major part de la superfície 
reurbanitzada. Les obres han servit per reparar el 
col·lector principal i per millorar la connexió de la 
recollida d’aigües pluvials dels particulars amb la 
xarxa de clavegueram. Les obres van començar el 
9 d’abril passat, els carrers es van obrir provisio-
nalment a la circulació el 13 d’agost i els treballs 
s’han reanudat aquesta setmana.
Durant els mesos de setembre i octubre es reti-
rarà l’actual sistema d’il·luminació, es col·locarà 
el nou enllumenat públic i es retiraran les línies 
aèries elèctriques. El nou arbrat es plantarà quan 
sigui l’època adient.

L’Ajuntament instal·la grades prefabricades a 
Montigalà perquè el CF Badalona hi pugui jugar
L’Ajuntament de Badalona ha instal·lat les grades pre-
fabricades de mecanotub per al públic al Camp Mu-
nicipal de Montigalà, la qual cosa permet al Club de 
Futbol Badalona jugar a la ciutat en comptes de mar-
xar fora, com es va arribar a sospesar. La instal·lació 
d’aquestes grades, amb capacitat per a mig miler de 
persones i que ha costat uns 50.000 euros per al 
lloguer de tota la temporada, era del tot necessària 
i urgent perquè aquest camp passés la inspecció de 
la Federación Española de Fútbol abans de final de 
mes i rebés l’autorització per poder acollir partits de 
futbol de la 2a Divisió B. D’aquesta manera, el CF 
Badalona ja va poder disputar el partit del passat 
diumenge, corresponent a la jornada 2 de la lliga, al 
Municipal de Montigalà. Dolors Sabater ha explicat 

que la instal·lació de les grades prefabricades era un 
compromís “contret però no complert per l’anterior 
govern municipal, que no només no va fer cap ges-
tió al respecte sinó que el mes de maig va fer retirar 
les grades existents fins al moment”. El president del 
CF Badalona, Miguel Ángel Sánchez, ha explicat que 
“tant des del club com des de l’Ajuntament” han tre-
ballat “plegats des del mes de juny per aconseguir 
solucionar a temps el problema de la instal·lació de 
les grades i fer possible que l’equip pugui jugar tota 
la temporada a la ciutat”. 
Badalona i Ajuntament tenen a l’horitzó alguns te-
mes més per resoldre, com ara la il·luminació del 
municipal, necessària per poder afrontar la Copa 
Federació. A banda, s’han d’acabar de fer números 

El club ja s’ha estrenat a casa contra el Cornellà; les grades tenen capacitat per a mig miler de persones

Proposen reaprofitar els tubs 
d’Endesa per crear un escull
Abans d’estiu, Endesa va iniciar la fase 
final de desmantellament de l’antiga 
central tèrmica de les Tres Xemeneies i, 
amb ella, la retirada dels tubs de capta-
ció d’aigua del mar, uns pantalans datats 
de principis de segle que servien per 

refrigerar les instal·lacions. Aprofitant 
els treballs per part de la companyia, 
els veïns del Front Marítim de Badalona 
han instat a reprendre un antic projecte 
marí que havia quedat al marge els da-
rrers anys. Es tracta de la construcció 

d’un escull artificial com a prolongació 
del Pont del Petroli, una iniciativa que 
tindria diferents beneficis biològics i 
econòmics, com ara recuperar la vida 
del fons litoral badaloní, facilitar un nou 
habitat a les espècies de la zona, rege-
nerar la pesca local o fomentar un nou 
espai atractiu per al submarinisme. El 
projecte va veure iniciats els seus trà-
mits amb la Generalitat, tot i que final-
ment va quedar ‘aparcat’, i compta amb 
el suport de la Confraria de Pescadors.
La proposta de l’Associació de Veïns del 
Front Marítim, doncs, és la de reapro-
fitar els tubs de captació de la central i 
instal·lar-los com a esculls al fons lito-
ral badaloní. En aquest sentit, l’entitat 
va instar l’Ajuntament a negociar amb 
Endesa per tal d’evitar la retirada defi-
nitiva dels tubs de la ciutat per tal de 
poder recol·locar-los.  Des del govern 
local badaloní, però, expliquen que “la 
normativa actual desaconsella la utilit-
zació de materials com la ferralla, con-
tenidors i altres objectes voluminosos”. 
En aquest sentit, asseguren que la “part 
metàl·lica dels tubs s’aniria degradant i 
contaminant el fons del mar” i per això 
“no es poden utilitzar”.

El Front Marítim vol revifar l’antic projecte d’un escull artificial

Francisco Mayolas Abadal, un jubilat de 
76 anys de Badalona, sumarà a la seva 
pensió habitual una paga de 800 euros al 
mes durant un any gràcies al sorteig que 
CaixaBank realitza a través del Club Ara. 
Com a primera entitat en domiciliació de 
pensions -quota del 20,3% a Espanya- , 
CaixaBank disposa del programa Club Ara, 
destinat als clients que hagin complert els 
65 anys o els clients amb més de 60 anys 
amb la pensió domiciliada a l’entitat. De fet, 
2,6 milions de persones ja formen part del 
Club Ara, més d’un 30% dels 8 milions de 

CaixaBank premia un 
veí de Badalona amb 
una pensió extra

persones majors de 65 anys que viuen a 
Espanya. CaixaBank té un total de 26.088 
pensions domiciliades a Badalona, el que 
la situa com l’entitat de referència en aques-
ta comunitat per a aquest segment amb una 
quota del 48% a la província de Barcelona. 
Entre els avantatges que ofereix el Club Ara, 
destaquen els dos sorteigs que CaixaBank 
realitza, en total, en cadascuna de les se-
ves direccions territorials d’una paga de 
800 euros al mes durant un any. D’aquesta 
manera, CaixaBank lliurarà 28 pensions 
anuals entre els membres del Club Ara.

Foto: CaixaBank

Foto: Confraria de Pescadors

perquè la subvenció del conveni arribi a les arques 
del club. Des del govern local descarten que, al llarg 
de la temporada, es pugui fer la inversió necessària 

per a traslladar al municipal les grades del Centenari. 
Si res canvia, les grades prefabricades estaran fins a 
finals de temporada.
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Badalona busca els 
millors poetes majors 
de 55 anys

Com cada any l’Associació de Badalona 
Poètica convoca el Concurs de Poesia 
i Narrativa de Badalona per a persones 
grans, i enguany arriba a la novena edi-
ció. El certamen és obert fins el proper 
dimecres 30 de setembre a totes aquelles 
persones que tenen 55 anys o més i cada 
participant té l’oportunitat de presentar 
un poema i una narrativa amb temàtica 
inèdita i lliure, ja sigui en català o cas-
tellà. Pel que fa el jurat estarà format 

Bufalà enceta el nou curs 
amb una assemblea oberta
El passat diumenge, 7 de juny, Badalo-
na va viure diversos actes relacionats 
amb la festivitat del Corpus Christi, 
la festa catòlica dedicada a venerar el 
sagrament de l’eucaristia, exaltant la 
doctrina del cos de Crist, enfront dels 
que la negaven. Per una part, des del 
barri de Dalt la Vila, una desena de ca-
rrers es van guarnir d jgkfnxj bndfsuo 
nutoidnshu turant tot el dia amb catifes 
d’art efímer, realitzades amb serradures 
de colors i realitzades pels veïns i els 
Catifaires de Dalt la Vila. A més, des de 
la rectoria de Santa Maria es van poder 
veure el tradicional ou com balla. L’ofici 
solemne a Santa Maria i una processó, 
amb la presència dels gegants de la ciu-
tat -Anastasi i Maria- i l’Àliga van posar 
el punt i final a la Festa del Corpus. D’ab 
tfdntfdx ntrs htrs htrd htr trdr btrd jedltra 
banda, el mateix diumenge, la parròquia 
de Sant Jaume, al Gorg, també va cele-
brar una processó.

D’altra banda es van celebrar dues processons a Badalona

Llefià reivindica les rampes mecàniques i 
arrenca el compromís de tots els partits polítics

Per la seva part, la batllessa va posar 
sobre la taula que el primer pas que 
realitzarà serà escoltar, parlar i veure 
tècnicament quina serà la millor so-
lució. Dolors Sabater va destacar que 
el nou govern té un ferm compromís 
contra les barreres arquitectòniques, 
però va afirmar que cal concretar i 
materialitzar aquesta iniciativa en 
concret. En aquest sentit, va assegu-
rar que consensuarà amb els veïns 
l’obra més adient i farà el possible per 
a aconseguir els recursos necessaris. 
Això sí, va preferir no posar dates ni 
fer cap promesa. “No vull enganyar a 
ningú”, va ressaltar. A la reva respos-
ta, l’AVV es va oferir a la seva dispo-
sició per estudiar la viabilitat d’aquest 
projecte. Pel que fa els grups de 
l’oposició van constatar el seu suport 
a la construcció d’unes escales o ram-
pes. PSC i CiU van recordar que por-
taven aquesta mateixa reivindicació al 
programa electoral. També el PP, que 
fa uns mesos va exposar una idea si-
milar, encara que ubicada al llarg del 
carrer Juan Valera, un projecte, però, 
que l’AVV considera inassumible per 
la quantitat d’obstacles i trànsit que 
hi ha en aquesta via. I Ciutadans va 
assegurar que donarà suport a tot allò 
que sigui un bé per als veïns. D’altra 
banda, la Federació d’Associació de 
Veïns de Badalona (FAVB) també va 

Aquest dilluns, 30 d’agost, una 
seixantena de veïns del barri de Lle-
fià es van reunir al carrer Juan Vale-
ra, cantonada amb el passatge Albert 
Llanas, amb l’alcaldessa de Badalona, 
Dolors Sabater, i amb representants 
dels grups de l’oposició (PP, PSC, CiU 
i Ciutadans). Una trobada que va ser 
convocada per l’Associació de Veïns 
de Sant Joan de Llefià - Gran Sol per 
exposar al govern local (Guanyem, 
ERC, ICV-EUiA) la coneguda reivindi-
cació d’unes rampes mecàniques, que 
des de fa deu anys sol·licita per fa-
cilitar l’accessibilitat especialment de 
les persones grans i amb mobilitat re-
duïda i, així, a la mateixa vegada aug-
mentar el consum del petit comerç. 
“Les voreres en mal estat i els des-
nivells entre carrers fan que el des-
plaçament sigui absolutament impos-
sible i, a la vegada, inexistent la unió 
entre els barris de Llefià i La Salut”, 
va adreçar el president de l’entitat, 
Jordi Mesas, a l’alcaldessa. A més, 
va recordar l’existència d’un bus que 
recullen els veïns a la part baixa del 
carrer Juan Vallera, però que la seva 
prioritat tampoc “ajuda ni anima als 
veïns a desplaçar-se”. La reivindica-
ció se centra en la instal·lació d’unes 
escales o rampes mecàniques al pas-
satge d’Albert Llanas, principalment, 
i unes Gran Sol, en segona instància. 

ser present i el seu president, Sigfrido 
Ramos, va convidar a “lluitar de forma 

El barri reclama aquesta instal·lació des de fa deu anys per facilitar la mobilitat de molts veïns

organitzada per aquesta reivindicació 
tan necessària”, i va assenyalar que 

“hi ha dues Badalones i és hora de 
posar fi a això”.

per persones vinculades a la cultura 
de Badalona i triarà deu obres de cada 
modalitat, d’entre els quals, sortiran tres 
premis: Venus de Badalona, Àmfora ro-
mana i Llàntia d’oli. A més, cada un dels 
finalistes rebran també un diploma i el 
llibre els treballs finalistes. Recordar que 
en l’edició anterior el guanyador va ser el 
reusenc Aurelio Trujillo, de 58 anys, amb 
el poema Mar. Per a més informació, 
concursliteraribdn@terra.com.

Foto: Javier Torres

Foto: Arxiu

Foto: AVV Bufalà
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Ja fa anys que l’afició de la Penya i de 
l’Estudiantes tenen bona relació perquè com-
parteixen el què és ser un equip purament de 
bàsquet i haver de lluitar contra els gegants del 
futbol com són el Barça i el Madrid. Sense anar 
més lluny, com es veu en la fotografia, la bona 
entesa entre aficions va fer que el verd-i-negre 
Marc Csatellví (Penya) i el colegial Santi Escri-
bano (Estudiantes) ja van fer la revista “Tú al 
Ramiro y yo a Badalona”. Però ara s’ha fet un 
pas més i, per mi, importantíssim. La Penya i 
l’EStudiantes, els dos clubs, s’uniran per formar 
una Fundació i començar a treballar conjunta-
ment per defensar els seus drets, per potenciar 

Sabies que la Penya i l’Estudiantes s’uneixen 
pel planter?

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

el bàsquet base, el planter, i poder fer campus 
per a joves i diferents activitats. Tot això ha de 
fer agafar consciència a la resta de clubs de 
quins són els referents i que tan Penya com Es-
tudiantes en poguin treure un rendiment.  

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

Núm. 494
Del 04/09 al 10/09/2015

Núm. 494
Del 04/09 al 10/09/2015

L’equip completa la seva 
primera setmana a pista 
i ja coneix els amistosos

El FIATC Joventut va tornar a la feina 
dilluns passat, completant una primera 
setmana de dobles sessions. El club ja 
ha acabat de definir tots els amistosos 
que l’equip disputarà durant la pretem-
porada. El debut de la Penya es produirà 
aquest diumenge a Sant Julià contra 
el Barça (12:30h). Tornant de Benasc, 
l’equip de Salva Maldonado jugarà el 

L’Iberostar visitarà l’Olímpic en la 
primera jornada de competició
Denegant la sol·licitud d’inscripció de 
l’Ourense, la Lliga Endesa ha fet públic 
el calendari oficial de competició 2015-
2016. A l’espera de les accions legals 
que iniciarà el club gallec, la competi-
ció consta de 18 equips. Pel que fa al 
FIATC Joventut, el conjunt de Salva 
Maldonado debutarà a casa el cap de 
setmana del 10 i 11 d’octubre, rebent 
l’Iberostar Tenerife. Durant les dues jor-
nades següents, la Penya es desplaçarà 
a València i jugarà a Badalona contra el 
Fuenlabrada. La plantilla verd-i-negra 
tancarà la primera volta el 24 de gener 
a la pista del GBC, mentre que l’última 
jornada de la fase regular la disputarà a 
casa contra l’Herbalife (22 de maig). Els 
derbis contra el Barça també han quedat 
fixats. El FIATC Joventut s’enfrontarà als 
blaugranes en la jornada 11 al Palau 
(19-20 de desembre) i en la jornada 23 
al Palau Olímpic (12-13 de març).

13 de setembre contra el CAI a Platja 
d’Aro (17h), el dia 15 a Balaguer contra 
l’UCAM (20h) i el dia 19 a Salou con-
tra el Baskonia (18h). El compromís 
següent serà la Lliga Catalana (25 i 
26 de setembre), però encara hi haurà 
dos amistosos més: el dia 29 a Monzón 
contra el Bilbao (20h) i el 4 d’octubre 
a Alcarràs contra el Manresa (12:30h). 

Drame: “Vinc a un equip que exigeix als joves que 
millorin. Per això he signat amb el FIATC Joventut”

  “Aportaré intensitat 
defensiva, taps i rebots. 
Sóc un jugador que pot 
donar coses diferents i 
ser molt útil per l’equip”

  “Venir a Badalona és 
molt positiu, tant per la 
meva carrera com per 
la formació personal”

És rookie i ve d’una universitat modesta (Quinnipiac, 
Connecticut), però Ousmane Drame aterra amb les 
idees molt clares. L’interior de Boston (1993) ha 
conegut aquesta setmana als seus nous companys, 
en una sessió inicial de gimnàs que va servir per 
encetar la pretemporada del FIATC Joventut al Palau 
Olímpic. Envoltat per molts companys d’edat simi-
lar, Drame ja ha experimentat com a Badalona s’hi 
pot sentir com a casa. “Penso que ens ho passarem 
molt bé. La veritat és que m’agraden molt els com-
panys que tinc. Estic realment content i ells també 
m’han transmès que ho estan per tenir-me a l’equip”, 
declarava Ousmane Drame des de la central de 
l’Olímpic. El pivot de Quinnipiac augura viure “una 
bona experiència personal” en aquestes dues tem-
porades que serà a la Penya. “Estaré ben a prop de 
Barcelona, una de les ciutats més boniques de món. 
Això crida l’atenció, igual que l’equip i que aquest 
pavelló. Per ser el primer cop que surto dels Estats 
Units, aquest no és un mal inici”, destacava. Segons 
va manifestar ell mateix, Drame pot aportar “molta 
intensitat defensiva, taps i rebots”. El jove jugador 
verd-i-negre també és capaç “d’anotar i de passar” i 
es defineix com un center amb poder per “fer moltes 
coses diferents”. “Això serà molt valuós pel grup i 
per la temporada”, sentenciava l’Ous, nom amb el 
qual se’l coneixia a la seva universitat. 

Un entorn més que favorable 
Per Ousmane Drame, el fet de jugar en un club on 
els joves tenen un rol destacat suposa un avan-
tatge. El pivot, poc valorat en els seus inicis en el 
món del bàsquet, va passar de ser un jugador més 
a convertir-se en una de les grans promeses de la 
seva divisió a la NCAA (14.9 punts i 11.2 rebots 
en el seu darrer any). Fins i tot va ser cridat pels 
Wizards per participar en un training camp previ 

a la Summer League de Las Vegas. “Estava acos-
tumat a jugar amb equips joves als Estats Units. 
Sempre he tingut companys d’una edat semblant 
a la meva. Penso que per mi és millor estar en-
voltat per nois joves”, assegurava. Però, què ha 
dut Ousmane Drame a signar per la Penya? “Una 
de les raons principals per signar per la Penya és 
l’exigència de millora que el club demana als joves. 
L’altre gran motiu és l’organització i l’estructura de 

El pivot destaca l’estructura del club com a motiu principal per triar la Penya en el seu primer any a Europa 

La Lliga Endesa deixa fora el Club Ourense del calendari oficial 

l’entitat. Respecto molt això i m’agrada”, relatava 
l’ex de Quinnipiac. Per ell, “venir a Badalona serà 
molt positiu”, tant des del punt de vista de la “ca-
rrera professional com per formar-se com a home”. 
Ousmane Drame té “molts objectius per aquest 
any”. “Primer de tot vull conèixer bé als companys 
i adaptar-me als sistemes i després guanyar el 
màxim nombre de partits possibles”, apuntava el 
pivot de Boston en el seu segon dia a Badalona.

Foto: Bernat López

Foto: ACB Photo

Foto: FIATC Joventut

El FIATC Joventut aposta pel micro-mecenatge per 
finançar un model de formació “únic arreu d’Europa”

 Enguany, el club 
destinarà la meitat 
dels recursos que 
el 2008 van anar a 
parar al planter 

 125.000 euros: 
aquesta és la xifra 
inicial que es vol 
aconseguir recollir

La Penya demana ajuda i no només es 
dirigeix a Badalona, sinó que ho fa cap 
arreu del món. Les dificultats per trobar 
vies de finançament i els pocs ingres-

sos que genera una competició com la 
Lliga Endesa han abocat el club a idear 
un pla alternatiu per tal d’assegurar la 
viabilitat del model formatiu de l’entitat. 

Aquesta temporada, el FIATC Joventut 
destinarà un total de 400.000 euros 
al bàsquet base, xifra que suposa la 
meitat dels recursos que l’entitat verd-

i-negra va invertir al planter l’any 2008 
(800.000).  Amb la campanya de micro 
mecenatge “We belive in basketball, we 
save #joventutmodel”, la Penya busca 
obtenir un mínim de 125.000 euros, 
quantitat que permetria a les categories 
de formació verd-i-negres continuar 
treballant amb tranquil·litat. Les apor-
tacions a la campanya es podran fer des 
del 3 de setembre al 3 de novembre i 
es vehicularan a través de la plataforma 
de crowdfounding Indiegogo. Tots els 
participants rebran diferents recom-
penses per les seves aportacions. Cal 
destacar que la iniciativa compta amb 
el suport  d’ex jugadors del club com 
Ricky Rubio i Pau Ribas; d’esportistes 
com Mireia Belmonte, Alex Corretja i 
Ona Carbonell; i d’altres rostres cone-
guts i vinculats al bàsquet i a Badalona 
com Zeljko Obradovic, Samanta Villar, 
Jordi Robirosa, Toni Soler, Jordi Bas-

“We belive in basketball, we save #joventutmodel” és el títol de la campanya iniciada pel club verd-i-negre
té, Carme Ruscalleda, Antonio Orozco, 
Antoni Daimiel, Manel Piñero i Jorge 
Javier Vázquez. 

“Una lliga insostenible”
Durant la roda de premsa de presentació 
de la campanya, el president del FIATC 
Joventut, Jordi Villacampa, expressaria 
la seva preocupació per la situació de 
risc que viu el bàsquet base verd-i-
negre. “L’ACB és una lliga insostenible; 
una lliga de mentides, ja que no se sosté 
pels ingressos que recapten les SAD”, 
apuntaria Villacampa. El president rei-
vindicaria la naturalesa de la Penya per 
tal de rebre ajuda per part de tothom. 
“Som el club que hem aportat més juga-
dors a l’ACB, amb diferència. Això s’ha 
de protegir”, va recordar. Segons Jordi 
Villacampa, “la SAD ja no pot aportar 
més diners al club” i, per tant, calen no-
ves formes de finançament.

Foto: Bernat López
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Iván Chacón i Miguel Tendillo, 
completen la plantilla escapulada

Maestre, millor sol que 
en doble pivot

L’últim dia del mercat, dilluns passat, 
el CF Badalona va tancar la contrac-
tació del darrer fitxatge per a la tem-
porada 2015/16. Es tracta d’Iván Cha-
cón, un jove extrem esquerre, nascut 
el 6 de desembre de 1994, de nacio-
nalitat argentina que, com en el cas de 
Facundo Ponzio, viurà la seva primera 
experiència a Europa amb la samarreta 
escapulada. Chacón, que jugarà com 
a cedit, arriba procedent del Vélez 
Sarsfield, equip amb el qual la tempo-
rada passada va debutar en la primera 
divisió del seu país. El nou futbolista 
del Badalona s’entrena a les ordres de 
Manolo González des de la setmana 
passada. El tècnic gallec va destacar 
la seva velocitat, la seva capacitat de 
desequilibri, així com la seva preci-
sió en la centrada. L’experiència amb 
Ponzio, que no va poder jugar fins ben 
entrada la temporada passada, ha fet 
que el Badalona hagi volgut enllestir 
els tràmits burocràtics del traspàs 
d’Iván Chacón abans de tancar-lo.
Tres dies abans que Chacón, diven-
dres de la setmana passada, el defen-
sa Miguel Tendillo (a la foto) signa-
va uan cessió d’una temporada amb 
l’equip escapulat. Nascut el 26 de 

“Em trobo bé jugant sol o amb doble pivot, però, per la meva 
manera de jugar, crec que el que se’m dóna millor és jugar 
sol, per tapar forats i moure’m al meu aire. Ara bé, en els 
últims anys he jugat amb doble pivot i crec que he estat a 
bon nivell” considera Sergio Maestre. El migcampista asse-
gura també que pot rendir millor en el mig camp que en la 
defensa, on també ha actuat, com a central.

febrer de 1995, Tendillo ha jugat les 
tres últimes temporades en el filial del 
València. Fill de l’ex futbolista amb el 
mateix nom que, durant els anys 80, 
va defensar les samarretes del Va-
lència i el Real Madrid, és un central 
dretà amb molta qualitat tècnica i molt 
segur en el joc aeri. “També pot jugar 
de lateral dret, ens donarà un plus a la 
defensa”, va explicar Manolo Gonzá-
lez a aquest diari.

Foto: Eloy Molina

Foto: CF Badalona

LA PRÈVIA

Després d’arrencar la lliga amb una 
victòria a Xàtiva i una derrota a Mon-
tigalà, contra el Cornellà, el CF Bada-
lona visita aquest diumenge, a les 18 
hores, el camp del Pobla de Mafumet. 
L’equip tarragoní, filial del Nàstic, va 
ser el segon classificat del grup ca-
talà de Tercera divisió la temporada 
passada i aquesta ha arrencat amb 
dos empats: a casa, contra el Reus, 
en la primera jornada, i al Miniestadi, 
davant el Barça B. “Són un molt bon 
equip. Han mantingut el bloc del curs 
passat i això es nota. Per això van 
empatar contra el Barça B i el Reus”, 
deia Manolo González diumenge, a la 

sala de premsa. “Entre el Nàstic i Pro-
mosports hi ha calés i això es nota. Serà 
un partit complicat i l’hem de plantejar 
per mirar d’arribar a la seva porteria sent 
nosaltres mateixos, amb un joc vertical”, 
afegia. El tècnic escapulat va reconèixer 
les errades que havien comès els seus 
jugadors davant del Cornellà. “No hem 
competit com ho podem fer”, va comen-
tar abans de fer autocrítica. “No se li pot 
tirar tota la merda als jugadors. El primer 
responsable sóc jo.” En tot cas, Gonzá-
lez va subratllar un fet incontestable: el 
Badalona 2015/16 encara està en fase 
de formació. “Amb quinze futbolistes 
nous, com tenim aquesta temporada, es 

Tornar a competir

poden donar errades com la de Carroza 
davant el Cornellà.” El conjunt escapu-
lat ha de guanyar consistència i ofici. 
“L’any passat potser no teníem tant de 
futbol com aquest, però érem capaços 
de guanyar sense jugar bé. Hem de mi-

rar de jugar més junts, en atac i en 
defensa, tenir més la pilota, amb cal-
ma i paciència”, va demanar Manolo 
González. Xiularà el partit l’àrbitre 
castellano manxec Luis Miguel Mon-
tero de Lerma.

CF POBLA DE MAFUMET - CF BADALONA

3ª Jornada Lliga de Segona B - Camp Municipal de La Pobla, diumenge 6 de setembre, 18 hores

LA POBLA
Entrenador Martín Posse

CF BADALONA
Entrenador Manolo González

Xavi Civil

ValderramaJavi Rodríguez Ibón

Sergio Maestre Toni Lao

Fran Grima Akrong Amantini Canelada

Morales

Espasandín

Víctor García

Álvaro

Kike Tortosa

Alfons Serra Gabi López

Calavera
Joaqui Denis Coch

Varo

Emana

Manolo González va tancar la roda de premsa pos-
terior al dolorós 0-2 contra el Cornellà amb aquesta 
inquietant frase: “Hi ha un ambient una mica estrany, 
hem d’aïllar-nos i tirar milles.” Abans, el tècnic ja 
havia deixat anar que els seus jugadors estaven su-
portant una pressió excessiva. “No entenc per què 
en aquest club els nervis arriben tan aviat. L’afició 
ha de ser crítica i voler que l’equip guanyi i jugui bé, 
però potser es pensen que tenim una vareta màgica i 

Ambient estrany, pressió i nervis

BADALONA TAMBÉ ÉS FUTBOL

BREUS

sumarem, com la temporada passada, deu dels dotze 
primers punts”, va etzibar també. Seria injust entendre 
les paraules del tècnic gallec sense tenir en compte 
que les va dir després de perdre el primer partit de la 
temporada a casa, i davant d’un rival contra el qual no 
li venia gens de gust caure. Però no es pot negar, per 
altra banda, que són també un avís per a navegants. 
Que qui n’hagi de prendre nota ho faci amb la voluntat 
de millorar l’ambient i rebaixar la pressió.

Albert Fibla  - Periodista

  Equip  PTS GF GC

 1. Vila-real B 6 5 1
 2. Cornellà 6 4 1 
 3. Reus 4 4 2
 4. At. Balears 4 3 2
 5. Sabadell 4 3 2 
 6. Alcoià 4 2 1
 7. Hércules 4 1 0
 8. At. Llevant 3 2 1
 9. Lleida 3 2 1
 10. Espanyol B 3 2 3
 11. Badalona 3 1 2
 12. Huracán 2 2 2
 13. València B 2 2 2
 14. La Pobla 2 1 1
 15. Eldense 1 3 4
 16. Barcelona B 1 1 2
 17. Llosetense 1 1 3
 18. Olímpic 0 0 2
 19. Olot 0 1 4
 20. L’Hospitalet 0 1 5

Classificació 2a B GRUP 3

 La Pobla   - Badalona 
 Espanyol B  -  Barcelona B 
 At. Llevant -  Alcoià
 Olímpic  -  At. Balears
 Llosetense -  Huracán
 Olot  - Lleida
 L’Hospitalet   -  Reus
 Eldense   -  València B
 Cornellà -  Sabadell
 Hércules   -  Vila-real B

Propera Jornada

Resultats 2a Jornada

 Badalona  0 - Cornellà  2   
 València B  1 - Huracán  1
 Vila-real B  2 - Olot  0
  At. Llevant  2 - Llosetense  0
 At. Balears  2 - Eldense  1
 Reus  3 -  Espanyol B  1
 Sabadell  1 - Olímpic  0
  Lleida 2 - L’Hospitalet  0
 Alcoià   0 -  Hércules  0
                 Barcelona B  0  - Pobla Mafumet  0 

Badalona: Morales; Grima, Perona 
(Amantini, 74’), Akrong, Carroza; Sergio 
Maestre, Toni Lao, Ibón (Balda, 53’); Ser-
gio Morgado, Xavi Civil (Javi Rodríguez, 
61’) i Eugeni Valderrama.

Cornellà: Marcos; Pere, Pelegrí, López, 
Ñoño (Lucas Gafarot, 46’); David García, 
Dani Martí, Gómez, Xemi Fernández; 
Enric Gallego (Lauren, 83’)  i Fran Piera 
(Óscar Muñoz, 64’).

Gols: 0-1, Dani Martí (46’); 0-2, Enric 
Gallego (55’).

Àrbitre: Sebastián Ripoll Soriano 
(col·legi balear). Va ensenyar targeta 
groga a Carroza, Maestre, Ibón i Lao, del 
Badalona, i a Pere, del Cornellà.
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Contra l’Hospi, dissabte 19 
i per televisió. El canal Es-
port 3 emetrà en directe el par-
tit de la cinquena jornada de la 
lliga que el Badalona disputarà 
al Municipal de la Feixa Llar-
ga, contra el CE L’Hospitalet. 
L’enfrontament tindrà lloc el 
proper dissabte 19 de setem-
bre, en principi, a les 18 hores.

Amistós de La Pobla. Di-
marts passat, el rival del Ba-
dalona aquest diumenge, La 
Pobla de Mafumet, va guanyar 
per 1-3 un amistós al camp 
del Torredembarra, de Primera 
catalana. Per l’equip de Martín 
Posse van marcar Gil, Carlos 
Esteve i Antonio Vela.

Dimecres, copa RFEF. A les 
20 hores de dimecres que ve, 
9 de setembre, el Badalona ju-
garà l’anada de les semifinals 
de la fase autonòmica de la 
copa Federació davant del CE 
l’Hospitalet. La tornada es ju-
garà dimecres 23, a Montigalà. 
L’equip de Manolo González 
jugarà tres cops contra L’Hospi 
aquest mes de setembre.
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  Chacón va 
debutar a la 
primera argentina 
amb Vélez 
Sarsfield

 Tendillo és fill 
de l’exjugador del 
Real Madrid i el 
València 

Foto: CF Badalona
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Fernando Peralta, guanyador
del 41è Obert d’Escacs de BDN

Els sèniors de Rem Badalona, 
a un pas de guanyar la lliga

Després de nou dies de moure les fitxes d’escacs 
al Centre Cívic de La Salut, del 2 al 10 d’agost, 
l’argentí Fernando Peralta es va proclamar campió 
del 41è Obert Internacional d’Escacs Ciutat de Ba-
dalona - IV Memorial Miquel Castellà i Gili, davant 
de més de 260 participants de més de 25 països 
internacionals. Peralta, que és un gran mestre in-
ternacional d’escacs de 35 anys amb diversos títols, 
es va classificar com a primer finalista del grup A 
amb una puntuació de 7,5 i es va endur un premi 
en metàl·lic de 1.000 euros i una obra d’art del pin-
tor badaloní Jordi Fernández Vila. Per darrere seu 
van quedar Tigran Harutyunian, d’Armènia, i Marc 
Narciso, de l’Escola d’Escacs de Barcelona, tots dos 
amb una puntuació de 7,0. D’altra banda, destacar 
també, que en l grup B van quedar finalistes els 
catalans Manel Navarro, Francisco Javier Ramon i 

Beatriz Alfonso, mentre que en el grup C van ser 
Guillermo Torrubia, Josep Clanchet i Rafael de Je-
sus Romero.

El passat diumenge, 30 d’agost, va tenir lloc a 
Cambrils la sisena i penúltima regata de la XIII 
Lliga Catalana de Llagut. La sort es va repartir i, 
es que, les cadets i els juvenils van realitzar un 
sisè i un tercer lloc respectivament, mentre que les 
veteranes van tornar a quedar a la tercera posició 
per darrera de Cambrils i Arenys; aconseguint així 
el segon lloc de la lliga. En canvi les sèniors conti-
nuen la lluita amb Capgrossos de Mataró, que van 
guanyar la regata i estan empatades.  Per últim, el 
sènior masculí va guanyar amb molta autoritat la 
regata, per davant de Xino Xano de Deltebre i Nàu-
tic Flix. L’última regata tindrà cita el 6 de setembre 
a Lloret de Mar.

Foto: Club de Rem Badalona
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La Federació Catalana de Bàsquet vol potenciar 
la Copa Catalunya perquè segueixi creixent
La Federació Catalana de Bàsquet ha volgut deixar 
clar que està al costat de la Copa Catalunya. Per 
primera vegada ha convocat a tots els clubs a una 
presentació oficial de la temporada en un acte a la 
Federació. La intenció, va dir el president Joan Fa, 
és la de reconèixer el nivell assolit els últims anys i 
donar una empenta a la màxima competició que or-
ganitza la Federació Catalana.

També va fer palesa la seva preocupació “tot i tenir 
un prestigi més que reconegut, aquest any tenim 
fins a 18 equips catalans a la lliga EBA i això va en 
detriment de la Copa Catalunya, perquè els millors 
equips juguen a EBA i no a Copa. Per això, hem de 
millorar la difusió, reconèixer els mèrits i treballar en 
diferents activitats que potenciïn la nostra competi-
ció”. Fa també va explicar que s’està treballant en un 
torneig a final de temporada amb equips del sud de 
França per donar internacionalitat i més visibilitat a 

la competició. Finalment, es va entregar un record 
a tots els representants dels clubs que van assistir 
a l’acte. 20 equips femenins i 32 equips mascul-
ins jugaran aquesta temporada la Copa Catalunya, 
entre els quals hi ha 3 equips de Badalona: Círcol 
Catòlic, Sant Josep i Minguella.La competició co-
mença el cap de setmana del 19 i 20 de setembre. 
La primera presentació de Copa va coincidir amb la 
I edició dels Premis de Periodisme esportiu, otor-
gats per la Fundació de la Federació. El periodista 
de TV3, Jordi Robirosa, o el de Mundo Deportivo, 
Julián Felipo, van ser alguns dels premiats.

29a edició de la Copa Badalona
Abans de començar la lliga, la Copa Badalona do-
narà el tret de sortida a a la temporada. Les finals 
seran el 13 de setembre però aquest cap de set-
mana ja es juguen la resta de partits. En categoria 
masculina, aquest mateix vespre, a les 20.30h a La 

Per primera vegada s’ha presentat oficialment la competició en un acte amb l’assistència tots els clubs
Plana, Mercenaris i Maristes Ademar s’enfronten 
en la eliminatòria prèvia. Demà dissabte es jugaran 
els partits de  la resta d’equips. Círcol - Cultural, 
a les 16h. Sant Josep - Badalonès, a les 17.45h. 
Minguella - Guanyador eliminatòria, 19.15h. Nat-
zaret -Llefià, a les 21h. Tots els partits a La Plana. 
Els guanyadors jugaran les semifinals diumenge. 
En categoria femenina l’escenari serà a Ausiàs March. 
Demà primers partits per a tots els equips. Círcol - 
Joventut Badalona Femení, a les 16h. Minguella - 
ABB, a les 17.45. Badalonès - Llefià, a les 19.15h. 
Sant Josep - Natzaret, a les 21h. També diumenge 
les semifinals abans de la final del 13 de setembre.

Foto: Diari de Badalona

Sant Gabriel Femení

L’Espanyol B espera al Sant Gabriel en el debut a la lliga
La pretemporada arriba a la seva fi i 
la competició de veritat aterra al Ruiz 
Casado per quedar-s’hi durant molts 
mesos. El nou Sant Gabriel de Loren 
Rubio encetarà la temporada de veritat 
aquest diumenge, visitant la Ciutat Es-
portiva Dani Jarque per enfrontar-se a 
l’Espanyol B (11h). Després d’un intens 
mes d’agost, en el qual el Santgra ha 
disputat un total de quatre partits amis-
tosos, la plantilla blava comença la lliga 
amb l’objectiu de millorar el rendiment 
irregular ofert la temporada passada a 
Segona Divisió. El Sant Gabriel ha com-

pletat unes setmanes de preparació po-
sitives, guanyant tots els partits progra-
mats pel cos tècnic. El conjunt de Loren 
Rubio debutaria golejant al Dickinson 
College de la NCAA (3-0) i també su-
peraria a dos rivals de la seva lliga com 
la Penya Blanc-i-Blava la Roca (2-0) i el 
Cerdanyola (0-5). L’equip adrianenc va 
tancar la pretemporada el passat cap de 
setmana, amb una victòria a casa davant 
l’Atlètic Prat. El balanç de la preparació, 
doncs, és molt positiu: 13 gols marcats 
(3.25 per duel) i només una diana re-
buda en 360 minuts jugats. S’espera, 

però, que el nivell d’exigència necessa-
ri per vèncer a l’Espanyol B sigui més 
elevat. Les blanc-i-blaves van tancar la 
lliga 2014-2015 en quarta posició, su-
mant deu punts més que el Sant Gabriel 
(29) i sent la tercera millor defensa de 
campionat (27). Jugant com a local, 
l’Espanyol B només va perdre dos par-
tits en tota la temporada i va aconseguir 
assegurar-se 23 dels seus 39 punts fi-
nals. Tot i la dificultat del debut, el tèc-
nic Loren Rubio preveu que aquest any 
el Sant Gabriel estarà “a la zona mitjana 
i alta de la classificació”.Foto: Bernat López

El Llefià s’estrena a casa contra el San Juan i el 
Lloreda CF es desplaça al Municipal del Carmel

  Llefià i Lloreda 
miraran d’igualar 
el rendiment dels 
principals favorits

  La UE Bufalà i 
el Badalona 1897 
Àguila continuen 
lluitant per créixer

  Aquest any, a 
Quarta Catalana hi 
competiran cinc 
clubs de la ciutat

La lliga de futbol torna a Badalona amb 
l’arribada de mes de setembre. Tot i que 
la competició comença aquest cap de 
setmana, no tots els clubs de la ciutat 
iniciaran el seu recorregut oficial. No-
més la Unificació Llefià i el CF Lloreda, 
equips que militen a Segona Catalana, 
faran efectiu el seu debut. La desapari-
ció de la primera plantilla del CF Bufa-
là ha fet que la Tercera Catalana quedi 
òrfena de clubs de Badalona, tot i que 
a Quarta Catalana hi haurà un total de 
cinc entitats de la ciutat. Ara mateix, 
però, l’actualitat la marquen el Llefià 
i el Lloreda, ja que tots dos afronten 
les darreres hores abans d’estrenar-se 
a la lliga. El conjunt de Jorsi Souto 
espera poder millorar la sisena plaça 
aconseguida l’any passat al grup II de 
Segona Catalana. Per tal d’aconseguir-
ho, la plantilla de la Unificació té ben 
clar quin ha de ser el pas endavant a 
executar: cal mantenir les prestacions 
defensives mostrades durant l’última 
temporada i augmentar la capacitat 
golejadora de l’equip. Durant la pretem-
porada, el Llefià ha aconseguit diversos 
bons resultats, guanyant al CE Districte 
30 (1-3) o empatant contra un rival de 
Primera Catalana com el Mollet (2-2). 

Tot i així, la preparació dels badalonins 
es va veure una mica alterada per una 
trista notícia: la mort de la mare de Jor-
di Souto, tècnic de la Unificació. Amb 
tot, el Llefià espera poder donar una 

gran alegria al cap de files, completant 
una gran estrena a la lliga. Els blanc-
i-vermells debutaran aquest diumen-
ge (12h) contra el San Juan Atlético 
Montcada, una de les revelacions del 

curs passat. Els vallesans fregarien la 
promoció d’ascens acabantla lliga en 
tercera posició (63 punts). Pel que fa al 
Lloreda, el nou projecte de Carlos Ló-
pez encetaria la pretemporada empatant 

Els dos conjunts de Badalona inicien una nova temporada al grup més complicat de la Segona Catalana (II)
contra la Catalana (1-1) i caient derrotat 
per la mínima a casa contra la UD Vis-
ta Alegre (0-1). Els vermells, els quals 
han mantingut a bona part del bloc del 
curs passat, volen acabar amb el princi-
pal malson dels últims anys: les sego-
nes voltes de la lliga. Durant les dues 
darreres temporades, l’equip badaloní 
no ha estat capaç d’arribar a la xifra de 
20 punts al llarg de la segona fase del 
campionat. Tant en la temporada 14-15 
com la 13-14, el Lloreda només podria 
aconseguir 19 punts de 51 possibles al 
llarg de les 17 jornades de segona volta. 
Si el club aspira a cotes altes, aquests 
registres s’han de trencar. Diumenge 
(12:30), al Municipal del Carmel, la pi-
lota començarà a rodar pel Lloreda. 

Gran afluència a Quarta Catalana 
A banda del Pere Gol i del Badalona 
Sud, aquesta temporada hi haurà tres 
clubs badalonins més a Quarta Cata-
lana. El Rayo Badalona Sud acaba de 
nèixer, igual que la UE Bufalà i el CF 
Badalona 1897 Àguila. Aquest últim 
frega ja la xifra dels 100 abonats, men-
tre que el ‘nou’ Bufalà ha aconseguit 
la col·laboració de dos patrocinadors 
principals: Taverna Foxos i SEP Esport. 

Foto: Golcat
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Òmnium Cultural organitza aquest dissabte, 5 de 
setembre, una nova edició del Trencant Setges, 
l’acte central dels actes en commemoració de la 
Diada Nacional de Catalunya de l’entitat a Bada-
lona, que es farà a la platja dels Pescadors. En-
guany la imminent celebració de les eleccions del 
dia 27 hi tindran un paper destacat en una clara 
crida perquè es votin formacions que apostin cla-
rament pel “sí”. Hi intervindran l’escriptor Julià 
de Jòdar, la periodista Sara Muñoz, el productor 
televisiu i membre de La Trinca Josep Maria Mai-
nat, l’economista i expresidenta d’Òmnium Cultural 
Muriel Casals i l’historiador i humorista Toni Soler.
El Trencant Setges 2015 tindrà com a fil conductor 

un repàs als fets que han provocat que les elec-
cions del dia 27 tinguin un paper excepcional. Des 
de la retallada de l’Estatut i la inconstitucionalitat 
de bona part dels seus articles, passant per les 
grans mobilitzacions de la Diada i la consulta del 
9N. També es recordarà el poeta badaloní Joan Ar-
genté, mort fa unes setmanes, amb la interpretació 
del poema “Clar país”, musicat per Oriol Tramvia. 
I també es recordarà el poeta Salvador Espriu, en 
el trentè aniversari de la seva mort. No hi faltarà el 
record als badalonins que el 1714 sortien amb bar-
ca de la platja per trencar el setge borbònic i portar 
aliments i provisions als barcelonins que lluitaven. 
L’acte també comptarà amb el testimoniatge de sis 

Comptarà amb la presència de diferents figures civils destacades i no faltaran les actuacions musicals

badalonins que han trencat o volen trencar setges 
en el seu entorn més proper. Són Maite Arqué, 
exalcaldessa i exsenadora; Albert Ventura, jugador 
del primer equip de La Penya, el professor Toni de 
la Rosa, el mediador cultural Umair Dar, l’arquitecte 
Eduardo Alessandria i el músic Martí Serra.

El Trencant Setges se celebrarà aquest dissabte a 
les nou de la nit a la platja dels Pescadors. Abans, 
a partir de les vuit, hi haurà l’actuació de Trio Barril. 
I a partir de quarts d’onze, arribarà la festa amb el 
concert del grup Pepet i Marieta, que presentarà el 
seu nou disc, La Sal de la Vida.

Òmnium Cultural prepara una edició del Trencant 
Setges amb una marcada influència del 27S

Menarini prepara un gran 
concert solidari de jazz i 
gospel a l’Auditori de BCN
Menarini, en línia amb el compromís de 
col·laboració amb el seu entorn més proper, pro-
mou el concert Gospel & Jazz, notes solidàries 
per Badalona, un esdeveniment que se celebrarà 
el proper 15 d’octubre a l’Auditori de Barcelona en 
benefici de tres institucions que treballen pel be-
nestar social de la ciutat: la Fundació Ateneu Sant 
Roc, Cáritas Diocesana de Barcelona i l’Institut de 
Recerca de Ciències de la Salut de l’Hospital Ger-
mans Trias i Pujol (IGPT). A través de la web www.
notesperbadalona.org i a les taquilles del propi 
Auditori, ja estan a la venda les 1.800 localitats 
per assistir a l’esdeveniment a un preu únic de 
15€. També s’ha habilitat una “fila 0” i donacions 
per a aquelles persones, empreses i/o entitats que 

vulguin col·laborar econòmicament. El director mu-
sical, cantant i compositor Erwyn Seerutton oferirà 
un viatge musical intens, des de l’emoció del gos-
pel i els espirituals negres a la llibertat del jazz. El 
concert s’iniciarà amb l’Erwyn Seerutton’s Ensem-
ble, una formació de quatre veus i quatre músics 
per a donar pas al Cor de Gospel Sant Cugat amb 
l’espectacularitat de més de 70 cantants a l’escenari 
acompanyats pels músics Guim G. Balasch, Manuel 
Krapovickas, Federico Mazzanti i Oriol González.
“Gospel & Jazz, notes solidàries per Badalona” és 
una proposta per gaudir de dos estils, tan lligats en 
els seus orígens, que es presenten en un repertori 
que barreja el gospel i el jazz més clàssic amb el 
més modern.

Mor el poeta badaloní Joan 
Argenté als 84 anys d’edat
El poeta badaloní Joan Argenté ha mort 
aquest mes d’agost a l’Hospital Ger-
mans Trias i Pujol a l’edat de 84 anys. 
L’Ajuntament i bona part de la ciutat van 
mostrar durant els dies que van seguir a 
la malaurada assenyalada data, 6 d’agost, 
la seva condolença. Nascut al carrer de 
Sant Isidre de Badalona, el 21 de juny 
de l’any 1931, on hi ha viscut gairebé 
sempre, va fer el batxillerat a l’Institut Al-
béniz, on va ser alumne de Maria Aurèlia 
Capmany, i va estudiar Dret a la Uni-
versitat de Barcelona, professió que va 
compaginar amb l’escriptura al llarg de 
la seva vida. L’any 2006 va rebre la Creu 
de Sant Jordi de la Generalitat de Cata-
lunya com a reconeixement a la seva de-
dicació a favor de la llengua i la cultura 
catalanes. A banda del seu prestigi com 
a poeta, cal destacar la seva dimensió 
de personalitat pública de la cultura a 
la Badalona dels anys cinquanta als se-
tanta del segle passat. En l’àmbit poètic 
i literari, es va fer amb un bon grapat de 
reconeixements, com ara el premi Joan 
Salvat Papasseit o el Premi Josep Ma-
ria de Sagarra de traducció teatral. L’any 
2001 recull el conjunt de la seva poesia 
en el volum Obres completes. Cicle, bi-

cicle, tricicle i altres llibres. També ha es-
tat en el record de diferents produccions 
i mostres, com ara l’espectacle Vel rere 
vel un muntatge teatral a partir dels textos 
de Joan Argenté més propers al surrea-
lisme i al teatre de l’absurd, l’exposició 
Joan Argenté. L’home i el personatge a 
l’Espai Betúlia, o el més recent, L’Argenté 
de Badalona, un espectacle al voltant de 
la figura del poeta i la musicalització de 
la seva obra a mans d’Oriol Tramvia. El 

mes de maig de 2011 el poeta cedeix a 
l’Ajuntament de Badalona, mitjançant el 
Museu de la ciutat, el seu llegat cultural 
i artístic. Aquell mateix any, Argenté va 
ser el pregoner de les Festes de Maig de 
Badalona. El mes de març d’aquest 2015 
Badalona inaugura una biblioteca amb el 
nom de Joan Argenté per homenatjar en 
vida la figura del poeta, però també la del 
ciutadà actiu, compromès amb el devenir 
cultural de la seva ciutat i del seu país. 

Va rebre la Creu de Sant Jordi per la seva dedicació a la cultura

Durant aquest mes de setembre, l’Orfeó 
Badaloní posarà en marxa gran part de 
la seva activitat habitual per donar la 
benvinguda a un curs 2015-2016 que 
estarà marcat per l’ampliació de les seves 
seccions infantils i per la inauguració de 
nous cursos i tallers en l’àmbit musical i 
escenogràfic. Una d’aquestes noves pro-
postes és el taller d’Iniciació al Cant Coral. 
També els nens i nenes de 12 a 15 anys 
tindran l’oportunitat d’endinsar-se en el 
món de la dramatúrgia i el cant amb el 
curs Teatre Musical Juvenil, una activitat 

L’Orfeó posa en marxa 
la seva activitat amb 
nous tallers i cursos

que l’entitat també estrena enguany i on 
es treballarà la interpretació d’escenes i de 
cançons de musicals. Per la seva banda, 
l’Orfeó ha redefinit les seves corals in-
fantils actualst. També el taller d’Iniciació 
Musical adreçat a nens i nenes de P3 a P5, 
iniciat l’any passat i que tanta acceptació 
ha tingut, s’ampliarà en dos grups i tindrà 
dos horaris per tal de poder assimilar el 
màxim de participants. A diferència de les 
seccions per adults, tota la activitat infantil 
començarà de cara a l’octubre, coincidint 
amb el calendari d’extraescolars.

Foto: Orfeó

Foto: IEC
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